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Bereikbaarheid Haarlemmermeer-Bollenstreek/Duinpolderweg 

Inspreekdocument commissievergadering M&F Prov. N-H, 21 januari 2019 

Geachte voorzitter, leden van de commissie, en overige aanwezigen, 

Mijn naam is Rinus Bazuin, ik spreek als omwonende (nog maar eens) in vanwege 

het feit dat er dwars door Zwaanshoek een weg wordt aangelegd niet ver bij onze 

woning vandaan. “Ik durf gerust te stellen dat men van een weg dwars door 

Badhoevedorp niets heeft geleerd”! 

 

Voor het aanleggen van de weg “moeten” bedrijven, woningen, en een prachtig stuk 

natuurgebied verdwijnen. Daarnaast zullen Zwaanshoek en Beinsdorp “door de 

keuze van de plaats van de weg (de Midden-variant)” te maken blijven houden met 

onnodig (extra) verkeer. Deze voorkeurskeuze is dan ook “zeer nadelig” voor beide 

Haarlemmermeerse dorpen! Daarnaast ontbreekt er draagvlak van (vele) 

omliggende gemeenten voor deze variant. 

Ten aanzien van verbreden van de Nieuwe Bennebroekerweg (tot aan de A4) oké, 

gezien alle geplande woningbouw in Hoofddorp. Maar een weg tussen de N205 en 

de N208 “vanwege het vervallen van de doortrekking naar de N206” daar zit toch 

niemand op te wachten! De gemeente Hillegom al helemaal niet lijkt mij want op de 

N208 zal straks nog veel meer autoverkeer gaan rijden dan nu al het geval is, wat 

daar zeker gaat leiden tot problemen resp. onveilige situaties! 

Ik vraag me al langere tijd af waarom worden, of zijn in het verleden, andere 

varianten steeds van tafel geveegd? Denk bijv. aan het doortrekken van de N207 

naar de N206. 

Ondanks alle protesten, inspraaksessies in de Provincie Noord- Holland, in de 

provincie Zuid-Holland, en recentelijk nog in de gemeenteraad van 

Haarlemmermeer*, gaan we straks nog geen 4 km. asfalt aanleggen dwars door 

Zwaanshoek heen met alle problematiek zoals hierboven gesteld.  

 Ik verwijs u (als een van de insprekers) naar de door u ontvangen brief van de Gemeenteraad van 

Haarlemmermeer van 16 januari jl., betreffende zienswijze en aandachtspunten Duinpolderweg.  

Dit naar aanleiding van de hoorzitting met 14 insprekers uit Haarlemmermeer op 15 november 

2018, en het daaraan gekoppelde debat van de Raad op 29 november 2018. 
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Geachte voorzitter, leden van de commissie, en overige aanwezigen, 

Hoe nu verder? 

Stoppen met dit onzinnige en geldverslindende project, en de plannen naar de 

prullenbak verwijzen lijkt de beste oplossing, dit ter voorkoming in het tv-

programma “het Kanniewaarzijn” of “Van onze centen”! De weg in deelfases 

uitvoeren, waarbij de aansluiting Nieuwe Bennebroekerweg -> N206 opnieuw wordt 

onderzocht? Ik weet het zo een – twee – drie niet! 

Echter als u vindt dat deze (zinloze)  weg er (toch) moet komen, vraag ik u “vanuit 

uw verantwoordelijkheid” er voor te willen zorgdragen dat: 

1) Er met de inwoners van Zwaanshoek, en zeker met omwonenden, “moet” 

worden samengewerkt bij de verdere uitwerking van de plannen;  

2) U rekening houdt met de milieugevolgen (geluidsbelasting, verslechtering van 

de luchtkwaliteit (fijnstof) etc.), behoud van bedrijven, woningen en de 

natuur- resp. het landschap in dit gebied zoveel mogelijk spaart door o.a. een 

Aquaduct onder de Ringvaart;  

3) U heel hard en heel lang werkt om draagkracht en medestanders te zoeken in 

de regio en landelijk, o.a. met de Minister praat. Financieringsmogelijkheden 

onderzoekt “op basis van concrete plannen en cijfers” voor een evt. volledige 

ondertunneling van de weg tussen de N205 en de N208 (zoals bijv. de 

Hubertus tunnel in Den Haag). 

 

Ik dank u voor uw aandacht.  

 

 


